
Fruens Bøge Tennisklub 

Dagsorden til bestyrelsesmøde d 14. januar 2024 
Dalumhallen kl. 18.30 til 21.00

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 5. november 2024 

2. Godkendelse af dagsorden

3. Økonomi 

Behandlingspunkter:
                                                                                                                                                                                   
4. Generalforsamling 

5. Skriv fra initiativgruppe 

    
6. Nye medlemmer og ønske om træning – banetimer - ønsker og prioriteringer

7. Sponsoreret af eks. Tinderbox - hvordan skaffes frivillige kræfter?

  
                                                                      
Orienteringspunkter:   
                                                                                                           
8. Nyt fra seniorudvalg
                           
9.   Nyt fra juniorudvalg
                                                                                                     
10. Nyt fra hus og have
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
11. Nyt fra banemænd

12.  Evt



Fruens Bøge Tennisklub 

Referat, bestyrelsesmøde d. 14 januar 2025 kl. 18.30 - 21.00 

Tilstede: Ole Røder, Hanne Bondgaard, Trine Albertsen, Rikke S. Petersen, Mikkel Schæfer, Hans 
Christian Andersen.

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 5. november 2024 
 Referat godkendt

2. Godkendelse af dagsorden
 Dagsorden godkendt

3. Økonomi 
Oplæg til budget er drøftet, vi arbejder videre med budget for 2025.

 
Behandlingspunkter:
                                                                                                                                                                                   
4. Generalforsamling 
Vi har drøftet mulige datoer for generalforsamling, fastsættes på næste møde.

5. Skriv fra initiativgruppe 
Mikkel svarer på henvendelsen i forhold til dialogen med initiativgruppe.

6. Nye medlemmer og ønske om træning – banetimer - ønsker og prioriteringer
Vi har dilemma omkring tilbud for træning. Vi har mange nye spillere der efterspørger træning, 
både indendørs og til den kommende udendørs periode. Vi er udfordret med antal baner, men 
forsøger, det bedste vi kan, at finde plads til spillerne og dermed nye medlemmer.

7. Tinderbox - hvordan skaffes frivillige kræfter? 
Vi arbejder videre på muligheden med Tinderbox som kan give en indtjening til klubben. Det er dog 
svært at få medlemmer til at tilmelde sig arbejdet.Vi arbejder videre med idéen, muligvis hos vores 
ungseniorer.
    
                                                                 
Orienteringspunkter:   
                                                                                                           
8. Nyt fra seniorudvalg
Vores damer i Elitedivisionen ligger godt, vi kæmper for at komme til medaljespil. Der er rigtig god 
aktivitet på divisions/liga holdene for både damer og herrer..
Initiativer der arbejdes på
·      DTF- turneringer også for senior og motionister (ønske om frivillige)



·      Herrespil 1. feb
·      Ladder for både herrer og damer udendørs
·      Senior camps v. Birgit
·      Klubturnering i samarbejde med Casten T

                                                                          
                                                                                                       
9. Nyt fra juniorudvalg
Vi har haft en fantastisk juleafslutning i klubhuset med spil, gaver, mad og hygge. Derudover går 
det godt i træningen med mange børn og unge.
Vi har afholdt skumturnering for børn og unge fra Fyn. Det var en del af Den Fynske 
Skumturnering.

                                                                                                            
10. Nyt fra hus og have
Anlægget og hegn er repareret
Der er planer om, at klubhus/skurvogn nedtages på Mejerivej og beplantningen beskæres.
Dalum klubhus er malet, vinduer udvendigt og ydermur.
Skuret tæt på klubhuset er blevet ryddet op.

Lamper der blinkede i hallen, er blevet forsøgt repareret, men der mangler en kondensator for at 
færdiggøre reparationen.  Den er i rest ordre fra England, så vi afventer.

Radiatorerne i tennishallerne bliver afdækket efter ønske fra flere medlemmer.
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
11. Nyt fra banemænd

12.  Evt

Dato for næste møde tirsdag d. 25. februar 2025

Referent: Rikke


